
Protokół Nr IX/2011
z sesji Rady Gminy Barciany

z dnia  29 czerwca 2011 r. 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  otworzyła  IX  sesję  Rady 
Gminy Barciany. Powitała zaproszonych gości:

– dowódcę  jednostki  ratowniczo-  gaśniczej  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży 
Pożarnej– młodszego brygadiera Szymona Sapieha; 

– Komendant Placówki Straży Pożarnej w Barcianach pułkownika Wiesława Dyśko, 
– Kierownika  Rewiru  Dzielnicowych  w  Barcianach  aspiranta  sztabowego  Zbigniewa 

Gałeckiego,
– Komendanta  Gminnego  Związku  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  w  Barcianach 

Komendanta Franciszka Kopciucha.

Powitała  następnie  Wójta  Gminy  Barciany-  Ryszarda  Kozyrę,  Skarbnika  –  Stefanię  Kosińską, 
Sekretarza  –  Annę  Tereszko,  radcę  prawnego  Pana  Marka  Zawadka,  radnych,  dyrektorów  i 
kierowników  jednostek  organizacyjnych  Gminy  Barciany,  radnych  powiatowych,  sołtysów, 
redaktorów gazety "Życie Kętrzyna" oraz tych, którzy przyjęli zaproszenie na sesję. Na podstawie 
listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum obrad - 14 radnych. W trakcie 
obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła jedną -dziesięciominutową przerwę. 

Ad. 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że kolejnym punktem sesji jest powołanie sekretarza 
obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  -   Hansi  Jurgena 
Maleckiego. 

Ad.  3.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  powiedziała,  że  kolejnym  punktem  obrad  jest  przyjęcie 
protokołu z VIII sesji Rady Gminy. Protokół ten był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, 
czy  są  uwagi  do  treści  protokołu.  Uwag  nie  było.  Zapytała  następnie,  kto  jest  za  przyjęciem 
protokołu.  W głosowaniu  jawnym  za  przyjęciem  protokołu  z  poprzedniej  sesji  głosowało  14 
radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne jego zmiany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  każdy 
otrzymał porządek obrad IX sesji. Zapytała, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Wójt  Gminy-  Ryszard  Kozyra  poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  sesji  jako  pkt  13 
projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Barcianach. Dodał, że projekt ten był omawiany na posiedzeniu komisji.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  poddała  wniosek  Wójta  Gminy  pod  głosowanie.  W głosowaniu 
jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie - 14 głosów za.  Następnie Przewodnicząca Rady 
Gminy  poddała  porządek  obrad  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  porządek  obrad  po 
zmianach został przyjęty jednogłośnie - 14 głosów za. 
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Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  VIII sesji Rady Gminy.
4. Przedstawienie porządku obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5.  Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między   

sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.  
7. Informacja i analiza stanu bezpieczeństwa w Gminie Barciany w 2010 r.:
- Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie - Komendant Zbigniew Borys;
- Placówka Straży Granicznej w Barcianach - Komendant Wiesław Dyśko;
- Rewir Dzielnicowych w Barcianach - Kierownik Zbigniew Gałecki;
-  funkcjonowanie  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  na  terenie  Gminy  -  Komendant  Franciszek 
Kopciuch.
8. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Barcianach.
9. Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.
10. Projekt uchwały w sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa.
11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Barciany na lata 2011-2015.  
13. Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Barcianach. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
15. Wolne wnioski i informacje.
16. Wnioski mieszkańców. 
17. Sprawy różne.
18. Zakończenie obrad.

Ad.  5.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  o  przedstawienie  informacji  Wójta  Gminy  o 
realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między sesjami. 

Wójt Gminy Barciany – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady 
Gminy i działaniach między sesjami ( informacja stanowi załącznik do protokołu )..  

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za złożoną informację.

Ad. 6. Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zgłaszanie interpelacji i zapytań Radnych.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy-  Hansi  Jurgen  Malecki  zgłosił  sprawę  pielęgnacji 
nieruchomości. Gminne są systematycznie wykaszane i w Drogoszach ten temat został załatwiony. 
Powiedział, że przez te nieruchomości przebiega niewielka rzeka Runia - jest wysoki dwumetrowy 
grzebień  rozmaitej  roślinności.  Wygląda  to  okropnie.  Prosi  o  przekazanie  tej  sprawy.  Poruszył 
ponadto sprawę remontu chodnika przy drodze wojewódzkiej.  Powiedział,  że obiecane było do 
końca I półrocza. Mamy jeszcze dwa dni do końca półrocza. Dodał, że biorąc pod uwagę jaka opcja 
rządzi  województwem to można powiedzieć,  że to są mistrzowie Europy w składaniu obietnic, 
natomiast mistrzami świata w niedotrzymywaniu obietnic.   

Więcej interpelacji nie zgłoszono.
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Ad.  7. Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  o  przedstawienie  informacji  i  analizy  stanu 
bezpieczeństwa  w  Gminie  Barciany  w  2010  r.  w  pierwszej  kolejności  Komendy  Powiatowa 
Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie.

Dowódca  jednostki  ratowniczo-  gaśniczej  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej– 
młodszy brygadier Szymon Sapieha przedstawił prezentację multimedialną o stanie bezpieczeństwa 
ochrony  przeciwpożarowej  Gminy  Barciany  za  2010r.   (  informacja  stanowi  załącznik  do 
protokołu ).

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie i poprosiła o ewentualne pytania. 
Pytań  nie  było,  w   związku  z  czym poprosiła  o  przedstawienie  informacji  przez Komendanta 
Placówki Straży Granicznej w Barcianach pułkownika Wiesława Dyśko.

Pułkownik Wiesław Dyśko -  Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach przedstawił 
prezentację  multimedialną  o  stanie  bezpieczeństwa  w  Gminie  Barciany  w  2010r.  (informacja 
stanowi załącznik do protokołu ). 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie i poprosiła o ewentualne pytania. 
Pytań nie było, w  związku z czym poprosiła o przedstawienie informacji przez Kierownika Rewiru 
Dzielnicowych w Barcianach aspiranta sztabowego Zbigniewa Gałeckiego.

Aspirant  sztabowy  Zbigniew  Gałecki  -   Kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  w  Barcianach 
przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa (informacja stanowi załącznik do protokołu ).

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie i poprosiła o ewentualne pytania. 
Pytań  nie  było,  w   związku  z  czym poprosiła  o  przedstawienie  informacji  przez Komendanta 
Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Barcianach  - Franciszka Kopciucha.    

Komendant  Gminny  Związku  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  w  Barcianach  –  Franciszek 
Kopciuch przedstawił prezentację multimedialną o stanie bezpieczeństwa w Gminie Barciany w 
2010r. (informacja stanowi załącznik do protokołu ). 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie i poprosiła o ewentualne pytania. 
Pytań nie było.

Ad.  8. Przewodnicząca  Rady Gminy poprosiła  następnie  o  przedstawienie  projektu  uchwały w 
sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Barcianach.

Wójt Gminy- Ryszard Kozyra powiedział, że jest to kontynuacja reorganizacji szkół rozpoczętej 
jeszcze za poprzedniego Wójta. Jest już jasna sytuacja w Drogoszach, Windzie.  W Barcianach jest 
sytuacja  taka,  że są  dwie szkoły i  Gimnazjum ze  stołówką,  salą  gimnastyczną i  komputerową, 
boiskami Orlik jest w połowie puste. Szkoła Podstawowa jest bez tym pomieszczeń i urządzeń. 
Logiczne się wydaje wykorzystanie obiektów, które posiadamy, stąd wniosek o utworzenie Zespołu 
Szkół w Barcianach. Dodał, że zostały przeprowadzone konsultacje – w Gimnazjum za, w Szkole 
Podstawowej przeciw łączeniu w Zespół.  Powiedział,  że wpłynęło pismo rodziców dzieci  z  SP 
Barciany z  prośbą  o przesunięcie  reorganizacji  o  1  rok.  Dodał,  że  jest  pozytywna opinia  Pani  
Kurator. Powiedział, że argument o pustych pomieszczeniach przemawia za siebie. Jest to trudna 
decyzja,  może  trochę  emocjonalna  i  dla  niektórych  dzieci  to  niedobry  moment.  Zgłosił 
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autopoprawkę w statucie. Dodał, że radca prawny przedstawi szczegóły.        

Radca prawny Marek Zawadka przedstawił autopoprawkę do statutu: § 38 ust. 11 – wyrzucamy 
wyraz „jednolitego”; § 53 ust. 8 po wyrazach - poza obiektem szkoły – dopisujemy  „czystego i 
schludnego stroju”.

Przewodnicząca  Rady Gminy poddała  zgłoszona autopoprawkę pod głosowanie.  W głosowaniu 
jawnym za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła następnie o opinie poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 7 głosów za. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.
 
Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii.

Radny  Andrzej  Szwajdych  zapytał  czy  w  pozostałych  statutach  innych  szkół  też  Rada  będzie 
musiała robić zmiany. 

Radca prawny – Marek Zawadka odpowiedział, że pierwszy statut uchwala Rada Gminy, a zmiany 
już Rada Pedagogiczna szkoły.

Więcej pytań nie było, w związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie 
poddała  ją  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym  uchwała  została  przyjęta  14  głosami  za. 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu )

Ad. 9.  Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie 
powołania  Zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników.  Powiedziała,  że  wczoraj  na 
wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Sekretarz  Gminy  zaprezentowała  projekt  tej  uchwały.  Na 
wczorajszym posiedzeniu zostali  wyłonieni kandydaci,  którzy wyrazili  zgodę na kandydowanie. 
Przedstawiła te kandydatury.   

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła następnie o opinie poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 6 głosów za, 1 wstrzymujący. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.
 
Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za. 
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Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii. Pytań nie było, w związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie 
poddała ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, 1 głosie 
wstrzymującym. ( uchwała stanowi załącznik do protokołu ) 

Ad.  10.  Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy poprosiła  o  omówienie  projektu  uchwały  w 
sprawie poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra  powiedział, że Warmińsko- Mazurski Oddział Straży Granicznej 
zwrócił się z prośbą o wyznaczenie ich na inkasenta opłaty skarbowej. Dodał, że zapewne mają 
różne  zdarzenia,  gdzie  zainteresowani  muszą  uiścić  opłatę  skarbową.  Sami  nie  mogą  pobierać 
opłaty skarbowej, bo opłata ta jest naszym dochodem. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za  omówienie  i  poprosiła  o  opinie  poszczególnych 
komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 7 głosów za. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii. Pytań nie było, w związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie 
poddała  ją  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  uchwała  została  przyjęta  14  głosami  za 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).  

Ad.  11. Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  o  omówienie  projektu  uchwały  w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.     

Skarbnik Gminy- Stefania Kosińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na  2011 r.  Przedstawiła  zaistniałe  zmiany po stronie  dochodów i  wydatków.  Po stronie 
dochodów: zmniejszenie planu na dotacjach od Wojewody, a zwiększył na zadania własne - nie ma 
to wpływu na budżet, bo budżet się bilansuje. Wydatki – rozstrzygnięty przetarg na inwestycję – 
stacja uzdatniania wody; zwiększenie na drogach - wyjaśniła 45 tys było na drogę w Drogoszach, 
zmniejszenie na kanalizacji w Barcianach zgodnie z podpisaną umową z Marszałkiem, zwiększenie 
na Urzędzie – system monitoringu, składki na LGD, zwiększenia na odsetkach, zmniejszenie na 
świadczeniach,  opłata  za  utrzymanie  psów  w  schronisku,  zwiększenie  na  program  usuwania 
azbestu, modernizacja świetlicy w Momajnach. Dodała, że po zmianach deficyt zmalał.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za  omówienie  i  poprosiła  o  opinie  poszczególnych 
komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.
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Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 7 głosów za. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii. Pytań nie było, w związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie 
poddała  ją  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  uchwała  została  przyjęta  14  głosami  za 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).  

Ad.  12. Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  o  omówienie  projektu  uchwały  w 
sprawie  zmiany  w  uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Barciany na lata 2011-2015. 

Skarbnik Gminy- Stefania Kosińska powiedziała, że jest to dokument obowiązujący od tego roku. 
Dodała także, że dochody z uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  muszą być spójne z WPF. 
Powiedziała następnie, że zaistniały zmiany w przedsięwzięciach. Omówiła następnie inwestycje 
ujęte w Wieloletniej Prognozie. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za  omówienie  i  poprosiła  o  opinie  poszczególnych 
komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 7 głosów za. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii. Pytań nie było, w związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie 
poddała  ją  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  uchwała  została  przyjęta  14  głosami  za 
( uchwała stanowi załącznik do protokołu ).  

Ad.  13. Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  o  omówienie  projektu  uchwały  w 
sprawie zmian w Statucie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Barcianach. 

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  omówił  projekt  uchwały.  Powiedział,  że  §  1  projektu  został 
zmieniony od wczorajszego  posiedzenia  Komisji  w związku  z  ustaleniami  z  nadzorem.  Radca 
prawny przedstaw te zmiany. Następnie omówił treść § 2.  Powiał, że doszedł punkt dotyczący 
przyjmowanie  uwag dotyczących porządku i  czystości  miejscowości  z  terenu Gminy Barciany. 
Chodzi o to, że ZGKiM coraz bardziej angażujemy w utrzymanie czystości na terenie Gminy, co 
widać. Powiedział o kolejnej zmianie - prowadzenie akcji promującej znajdywanie właścicieli dla 
bezpańskich  psów  z  terenu  Gminy  Barciany.  Powiedział,  że  Gmina  uczestniczyła  w  budowie 
schroniska  w  Pudwągach,  a  le  utrzymanie  tam  psa  kosztuje.  Planuje  rozpocząć  akcję,  aby 
zapobiegać podrzucaniu psów, a także zachęcić mieszkańców do „adoptowania„ psów. Zostanie 
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opracowany regulamin. Dodał, że Pan Zinkiewicz został Kierownikiem Zakładu.

Radca prawny – Marek Zawadka powiedział, że Rada, na sesji majowej, wprowadziła zmianę w 
statucie ZGKiM, ale uchwała nie została jeszcze opublikowana w Dzienniku Urzędowym, dlatego 
część uchwały powtarza zmiany, które już były uchwalone. Dodał, że uchylamy uchwałę majową, a  
w § 1 umieszczamy te zmiany, które już raz przez Radę zostały przyjęte z jedną poprawką w ustępie 
4 pkt d)  przed wyraz „stawki”dodajemy wyraz „górne” .       

Przewodnicząca  Rady Gminy poddała  zgłoszona autopoprawkę pod głosowanie.  W głosowaniu 
jawnym  za  przyjęciem  wniosku  głosowało  14  radnych.  Poprosiła  Kierownika  ZGKiM  o 
przedstawienie opinii.

Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Barcianach  –  Pan  Mirosław 
Zinkiewicz powiedział,  że w tej  chwili nie jest przygotowany technicznie. Należy przystosować 
Zakład  w  kojce,  sanitarkę,  zadaszenie,  plac  mają.  Jest  to  kwestia  czasu  i  zabezpieczenia 
finansowego.  

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała  i poprosiła o opinie poszczególnych komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetowej- Andrzej Szwajdych powiedział, że w głosowaniu 
jawnym członkowie Komisji głosowali  8 głosów za.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 5 głosów za. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska 
powiedziała, że w głosowaniu jawnym członkowie Komisji głosowali 7 głosów za. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie opinii. Zapytała czy są pytania w tej 
kwestii. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Hansi Jurgen Malecki dołączył się do gratulacji i powiedział, 
że wreszcie po 4 latach ciężkiej  pracy zasłużył  sobie,  żeby zostać prawdziwym Kierownikiem. 
Powiedział następnie, że Zakład Gospodarki Komunalnej powolutku staje się takim centrum zadań 
komunalnych. Powiedział następnie, że Kierownik wspomniał o kosztach urządzenia przejściowego 
przytuliska - koszty na pewno będą . Nawiązał także, aby powrócić do opłaty od posiadania psów w 
przyszłorocznym budżecie. Pozwoli to na pozyskanie środków, ale przede wszystkim pozwoli na 
kontrolę nad psami.   

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała. Zapytała czy są jeszcze pytania. Pytań nie było, w 
związku z czym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, 1 głosie wstrzymującym  ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu ).  

Ad. 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.
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Wójt Gminy- Ryszard Kozyra powiedział, że te interpelacje, które złożył radny Malecki, są zasadne 
i  dotyczą  pielęgnacji  terenów.  Interpelację  w  sprawie  wykoszenia  brzegów  rzeki  przekaże  do 
Zarządu Urządzeń i Melioracji Wodnych. Powiedział następnie, że jeżeli chodzi o drogę - chodnik 
w  Drogoszach,  ta  interpelacja  została  już  wysłana.  Powiedział  następnie,  że  w  dzisiejszych 
zmianach w budżecie pojawiła się kwota na utylizację eternitu. Jesteśmy w trakcie pisania wniosku. 
Dodał, że zainteresowani powinni do 15 lipca zgłosić się do Starostwa i do Gminy. Gmina musi 
jeszcze w lipcu przeprowadzić przetarg, aby to zadanie zrealizować do końca października. Dodał, 
że  kto  posiada  środki  na  remont  dachu,  bo  pokryte  będą  tylko  koszty utylizacji,  a  nie  koszty 
remontu dachu. Informacja zostanie przekazana dla sołtysów. 
Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za udzielone odpowiedzi.

Ad. 15. Wolne wnioski i informacje.

Nie zgłoszono.

Ad. 16. Wnioski mieszkańców.    

Sołtys  Sołectwa Asuny -  Anna Służała  zgłosiła  sprawę braku hydrantu  na  Świętym Kamieniu. 
Powiedziała, że ostatnio w budynek uderzył piorun, ale nic poważniejszego się nie stało. Ponadto 
powiedziała, że zawalił się budynek także na Świętym Kamieniu - po byłym sklepie. Stanowi to 
niebezpieczeństwo, bo dzieci tam się bawią, choć im nie wolno. Zapytała także czy w tym roku 
będzie plac zabaw. 

Wójt Gminy- Ryszard Kozyra odpowiedział, że jeżeli chodzi o hydranty to ZGKiM na pewno się 
zainteresuje, chociaż do końca czerwca oczekuje na inwentaryzację wszystkich hydrantów, a by 
podjąć akcję gminną. Odpowiedział następnie, że jeżeli chodzi o budynek to o ile on jest gminny to 
gmina go rozbierze. Jeżeli chodzi o plac zabaw, to gmina podjęła działania. Całą akcję generalnie 
opóźniają sołtysi. Pracownik referował, że od wielu sołtysów ma informację, ale zawsze znajdzie 
się 1-2 sołtysów, którzy opóźniają. Będzie ogólny przetarg dla wszystkich sołectw. 

Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Barcianach  -  Pan  Mirosław 
Zinkiewicz powiedział, że Pan Kopciuch otrzymał inwentaryzację hydrantów. Dodał, że hydranty 
przejęli w stanie fatalnym, ale jeden hydrant na Świętym Kamieniu na pewno jest potrzebny.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za wyjaśnienie. 

Więcej wniosków nie zgłoszono.

Ad. 17. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała kto chciałby zabrać głos. Nie zgłoszono spraw różnych, w 
związku z czym Przewodnicząca powiedziała, że od 28 maja na terenie naszej gminy odbywała się 
zbiórka  zużytego  sprzętu  elektrycznego  i  elektronicznego.  Chciałaby,  aby  prezentacja,  którą 
przygotowano została przedstawiona.

Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Barcianach  -  Pan  Mirosław 
Zinkiewicz  przedstawił  prezentację  multimedialną o akcji  zbiórki  elektroodpadów (  prezentacja 
stanowi załącznik do protokołu ).
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Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za przedstawienie. Powiedziała, że śledziła akcję na 
stronie barciany.pl. Dodała, że wie z jakim zaangażowaniem i entuzjazmem, zarówno Kierownik 
jak i pracownicy zakładu, to robili. Nie zawsze były odpowiednie warunki pogodowe, pracowali w 
soboty. Była pod ogromnym wrażeniem i poprosiła, aby za pośrednictwem Kierownika, w imieniu 
Rady podziękować  pracownikom, bo zdjęcia oddają to co się tam działo.       

Ad. 18. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem porządku obrad zakończyła obrady IX 
sesji Rady Gminy, dziękując wszystkim za udział.    

    Przewodnicząca Rady Gminy

         Wiesława Małgorzata Kłaczko- Dyjas 

Protokolant: Emilia Żelichowska
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